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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  onsdag den 16 november 2016, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén 

Carl Widercrantz, POLSEK 	   	   

  Per Börjel 
 

Fredrik Ahlinder 
 
  Christian Wagner (del av tiden)  
   
  Rita Ilomäki     
	  
Frånvarande: 	   Louise Linder	   

 
Elizabeth Bushby 
	  

§1	   Mötets	  öppnande	  	  
Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  

	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.   
 	  
§3	   Kammarkollegiets	  avslag	  på	  delningsansökan	  	  	  

TUPs överklagan till regeringen diskuterades. Carl har gjort ett förslag på 
 överklagan. Texten är strukturerad på ett sådant sätt att vi i tur och  
 ordning kommenterar de skäl som Kammarkollegiet anger för sitt avslagsbeslut.  
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Förslaget var utskickat sedan tidigare. Kammarkollegiets argument anges i 
 kursiv stil. Efter varje argument följer Tullingepartiets kommentarer. Poängen 
 med detta upplägg är att slå hål på samtliga invändningar.  

 
Att Kammarkollegiet ställer sig negativa till en delning är inte förvånande. I en 

 jämförelse av kommunernas, länsstyrelsernas och Kammarkollegiets 
 ståndpunkter gällande de kommundelningar som genomförts under perioden 
 1980─2003 framgår det Kammarkollegiet har intagit den mest restriktiva 
 inställningen till delning, då kollegiet bara har tillstyrkt 6 av 13 delningar.  

 
Om regeringen avslår delningsansökan bör TUP driva frågan om 

 kommundelsnämnder som ett steg på vägen mot egen kommun. Lämpligen kan 
 det bli folkomröstning om kommundelsnämnder. 
	  
§4	   Julaktivitet	  vid	  Tullinge	  station	  –	  beställning	  av	  nya	  produkter	  	  	  
	   Diskuterades angående att ta fram nya TUP-produkter. Christian presenterade 
 olika förslag. Det mest uppskattade förslaget var en tågreflex som symboliserar 
 ett tåg med Tullingepartiet. Beslutads dock att vänta med att ta fram nya 
 produkter till februari.  
 
 Nu ska TUP istället ta fram en liten folder baserad på inlägg från hemsidan. 
 Foldern (ca 250 ex) ska skickas ut internt till medlemmarna. Eventuellt 
 ska det även tas fram en folder till allmänheten som fokuserar på konkreta 
 frågor till valet. Styrelsen funderar vidare på detta. 
	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  

Carl redogjorde för senaste nytt från KS/KF. Den 24 november debatteras 
 budgeten i fullmäktige. TUPs nya budget innehåller nya skrivningar om 
 integrationen och att begränsa flyktingmottagandet. Idag tar Botkyrka ett enormt 
 ansvar för migration och flyktingar. Inte minst med tanke på den stora andel av 
 EBO som vi har i framförallt de norra kommundelarna.  

 
Julmarknaden går av stalpen den 3 december kl 10-15 i Tullinge C.  

	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
	  

a,	  Hemsidan.	  
	   Inget nytt att rapportera.	  	  
	  

b,	  Kommunikation	  –	  Media	  	  
 Elisabet berättade om senaste nytt i media. (M) har fört fram förslag om att 
 dela Botkyrka på mitten (södra och norra). Anders har uttalat sig om att detta är 
 ett dåligt alternativ som inte löser några problem.   
	  

c,	  Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
 Louise ekonomiska rapport var utskickad sedan tidigare. Beslutades att avvakta 
 med ”Give aways” (dessa ska därför strykas från rapporten).  
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d,	  Den	  andra	  vägen	  	  
 Inget nytt att rapportera. 
	  
§7	   Rapport	  från	  möten	  	  
 Carl redogjorde för konferensen på Lida den 22 oktober. Det blev en lyckad 
 tillställning med många nöjda deltagare.   
 
 Fredagen den 4 november fick Carl och Anders prova framtidens pendelbåt 
 (elbåt). Mikael Bodner följde med och fotograferade. Anders rapporterade från 
 båtturen.   
 
 Carl, Anders och Christian rapporterade från deras möte med företrädare för 
 BRF Banslätt. Ordförande i BRF Banslätt är intresserad av att ta fram en 
 alternativ plan för bostäder i anslutning till deras fastighet. Tanken är att vi ska 
 träffa ordförande i bostadsrättsföreningen tillsammans med Kjell Forshed, för att 
 se vad som kan göras inom rimlig tid och kostnad (ca 5000 kr). I det fall TUP 
 kan använda sig av materialet, kan TUP stå för halva kostnaden.  
 
§8	   Övriga	  ärenden	  	  

Beslutades att TUP ska anordna en medlemskväll med middag i januari – 
 februari. Plats blir lämpligen Akvarellen.  
	  
§9	   Nästa	  möte/Avslutning	  	  

Detta blir det sista formella styrelsemötet för 2016. Beslutades dock att 
 styrelsen ska bjuda med fullmäktigegruppen till ett studiebesök i Stuvsta den 
 14 december. TUP bjuder på en enklare måltid (t ex pizza) och ett glas öl eller 
 vin.  

 
Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.  

	  
	  
	  
Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm 
	  


